
HVA ITFK’S styremøte nr. 6/2024 

NÅR Mandag 5. Desember. 17:00 – 19:00 

HVOR Verdal hotell 

HVEM Andreas Trefjord, Ingrid Rein, Nils B. Skaar, Reidar 

Olsen, Geir T. Widerøe, Bente K. Knoph, Lise 

Tromsdal 

 

Forfall: Sture Green 
 

46/24 Gjennomgang av forrige møte 

Gjennomgått og godkjent. 

47/24 Innkomne mail 

Fått tips om at det skal holdes ringsekretærkurs gjennom Namdal fuglehundklubb i tilfellet 

ITFK også vil annonsere dette på sine sider. 

48/24 Medlemstall og økonomi 

Dagens medlemstall er 594 

Melding fra kasserer er at de siste regningene er kommet inn, og det kan se ut som vi går i 

pluss i år også. 

49/24 Fra utvalgene 

Akt.Nord 

Har arrangert valpekurs med 11 deltakere. Alt gikk som forventet. 

Akt.Sør 

Har arrangert høstmøte med ca 45 oppmøtte. Har også arrangert valpekurs med stor suksess.  

Jaktprøveutvalget 

Har arrangert skogsfuglprøve. Et vellykket arrangement med 59 startende hvorav 6 stk 1. 

premier, 6 stk 2. premier og 1 stk 3. premie ble oppnådd. 

Utstillingsutvalget 

Ingen aktivitet siden sist. 

Dommerutvalget 

Har meldt opp 6 dommerkandidater. Har hatt en kurskveld og skal ha en til før jul.  

Det har kommet innbydelse til instruktører for oppfriskningskurs 28. januar på teams. 

Olav Wohlen går inn som ansvarlig for klubbens instruktørutdanning og får med seg Bente K. 

Knoph og Reidar Olsen som et utvalg på dette. 



Det er blitt meldt inn 3 nye fase 3-instruktører til FKF og disse er godkjent. Dette er Bente K. 

Knoph, Reidar Olsen og Olav Wohlen. 

50/24 Årsmøte 

Styret diskuterer hvilke saker de ønsker og fremme for årsmøte.  

Styret kommer til å fremme lovendring – små endringer på noen utvalg. 

51/24 Årsfest 

Arrangeres på Nordtun grendehus 1. februar. Mer info kommer. 

52/24 Klubbhus 

Leder har snakket med Stiklestad camping om å enten få leie et bygg som klubbhus, eller 

eventuelt bygge ett lokalet der. De var positive til og ha en videre dialog på dette, men det er 

ikke noe som er bestemt enda. 

Styret diskuterer også andre alternativer. 

Styret går inn for å leie på hotellet noen dager i første omgang for å sjekke interessen av 

eventuelle kaffekvelder med mulighet for hundeprat og en sosial arena. 

53/24 Sponsoravtaler og sponsorarbeid 

Leder har snakket med Troll hundefor om muligheten for en sponsoravtale. Leder følger opp 

videre. 

54/24 Årets hund – oppdatering fra sist 

Leder purrer opp andre medlemsklubber om forslaget ang. årets hund. 

Eventuelt: 

Årets siste styremøte avsluttes på noe utradisjonelt vis da det ikke er rakfisk å oppdrive. Det 

blir servert ribbe og lutefisk som kompensasjon for dette. 

Neste styremøte blir onsdag 13. januar. 

 

Referent R. Olsen 


